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نشست صمیمانه استاندار اصفهان با هنرمندان در اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد

اتاق بازرگانی حامی هنرمندان نصف جهان است

به میزبانی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان، نشست صمیمانه استاندار اصفهان با هنرمندان این استان

برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، امیر کشانی، رئیس اتاق اصفهان در نشست صمیمانه استاندار اصفهان با هنرمندان که در اتاق بازرگانی برگزار شد، اظهار کرد: علاقه

استاندار به فرهنگ و هنر باعث شد تا این جلسه تشکیل شود. ملاقات با هنرمندان و چکیده هنر اصفهان، خستگی را بی معنا می کند.

وی افزود: زمانی که ۱۰۰ تور اپراتور جهان را به اصفهان آوردیم، نیازمند گالری مخصوصی بودیم که آثار هنری استان را به آن ها نشان دهیم. قرار بر این بود، چهارباغ عباسی گذر

فرهنگی تاریخی باشد؛ اما هیچ اثر فرهنگی در آن وجود نداشت. نیاز است در این خصوص تدابیری اندیشیده شود تا بتوان آثار هنری فاخر اصفهان را به جهانیان نشان داد.

*هنرمندان ریشه این آب وخاک هستند

مهدی جمالی نژاد، استاندار اصفهان نیز در این جلسه عنوان کرد: در حوزه صنایع دستی کارهای خوبی انجام خواهیم داد، ما حمایت می کنیم و اتاق بازرگانی نیز پای کار می آید تا

صنایع دستی جان بگیرد.

وی افزود: در این چندماهی که به اصفهان آمده ام، تلاش کردم تا به هنرمندان عرض ادب کنم؛ خطاب به هنرمندان می گویم که ما دوستتان داریم و هیچ وقت فراموشتان نمی

کنیم، شما هنرمندان ریشه این آب وخاک هستید، بودید و خواهید بود.

جمالی نژاد در رابطه با شرایط اصفهان، بیان کرد: زاینده رود فراموش شدنی نیست و ما نیز فراموش کار نیستیم. سختی وجود دارد و شرایط اقتصادی دشوار شده، برخی ناسپاسی

می کنند؛ اما ناامید و مأیوس نشوید؛ زیرا چشم نسل جدید به شما است.

مهدی سیدین نیا، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان هم در این نشست، گفت: هنرمندان بزرگ استان در این جلسه حضور دارند و با کمک استاندار، برای حل

مطالبات این هنرمندان تلاش می کنیم.

وی افزود: اپلیکیشن جدیدی در حال رونمایی است که آثار تاریخی، موزه ها و هنر در آن قرار گرفته و مردم می توانند به صورت مجازی، از آثار بازدید کنند.

علیرضا خواجه احمد عطاری، رئیس دانشگاه هنر اصفهان، در نشست صمیمانه استاندار با هنرمندان، اظهار کرد: دانشگاه هنر افتخار شهر اصفهان است و این افتخار، به وسیله

هنرمندانی به دست آمده که استادان این دانشگاه هستند. به شاگردی این استادان افتخار می کنم، امیدوارم که دانشگاه هنر بتواند نقش خود را در شهر اجرا کند. با حمایت

حاکمیت می توان کشور را رشد داد.

حسن اکلیلی، بازیگر سینما و تلویزیون نیز در این نشست، عنوان کرد: اراده استاندار به مردم ثابت شده و مردم دوستی آقای جمالی نژاد باعث پیشرفت این استان است.

وی افزود: اگر قرار است راه نجاتی داشته باشیم، کلید کار در دست هنرمندان است. هنرمندان چیز زیادی نمی خواهند، اگر مردم بدانند اصفهان هنرمندان بزرگی دارد، برای

هنرمندان، کافی است.

علی اصغر شاهزیدی، استاد آواز هم در این جلسه، گفت: وجود استانداری همچون جمالی نژاد برای اصفهان لازم است و خوشحالیم که ایشان در اصفهان حضور دارد.

وی افزود: باید به هنرمندان بها داده شود تا جامعه پیشرفت کند. زمانی که جمالی نژاد شهردار اصفهان بود به اندازه ۶ سال دیگران کار کرد. یکی از خوشحالی های بنده این است

که دکتر جمالی نژاد، استاندار اصفهان است.
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